

訪問藝術家活動 22/3/2010 - 27/3/2010

Visiting Artists Activities

「黃磊生師生展」開幕禮 25/3/2010

Opening Ceremony of Art Exhibition “Lui Sang Wong & Followers”



左起：崇基學院院長梁元生教授、聯合書院及崇基學院藝術顧問利漢楨教授、崇基學院校董會主席郭志樑先生、2009至2010年度訪問藝術家黃磊生教授、聯合書院校董會主席岑才生先生、聯合書院院長馮國培教授及文物館館長林業強教授主持剪綵儀式。

From left: Professor Leung Yuen-sang, Head of Chung Chi College, Professor Lee Hon-ching, Art Advisor of United College and Chung Chi College, Mr Karl C Kwok, Chairman, Board of Trustees of Chung Chi College, Professor Wong Lui-sang, Visiting Artist 2009-2010, Mr Shum Choi-sang, Chairman, Board of Trustees of United College, Professor Fung Kwok-pui, Head of United College and Professor Lam Yip-keung, Director of Art Museum conducted the ribbon cutting ceremony.



聯合書院院長馮國培教授(右)及崇基學院院長梁元生教授(左)共同致送紀念品予訪問藝術家黃磊生教授。

Professor Fung Kwok-pui, Head of United College (right) and Professor Leung Yuen-sang, Head of Chung Chi College (left) presented souvenir to Professor Wong Lui-sang, Visiting Artist.



剪綵嘉賓、黃磊生教授伉儷及弟子合照留念。

Officiating guests, Professor and Mrs Wong Lui-sang and followers of Professor Wong posed a group photo.

書院聚會—黃磊生教授繪畫示範 24/3/2010

College Assembly—Seminar and Demonstration on Chinese Painting



訪問藝術家黃磊生教授親身指導示範繪畫技巧。

Professor Wong Lui-sang, Visiting Artist demonstrated the techniques of Chinese painting.



書法示範研討 25/3/2010

Seminar and Demonstration on Chinese Calligraphy



黃磊生教授兩位弟子，中華民國書學會顧問及中國書法學會副理事長陳嘉子女士(左圖)及指導書畫創作二十多年的陳俊傑先生(右圖)即席揮毫示範書法。

Two followers of Professor Wong, Ms Chen Jiase, Consultant of Shufa Organisation Taiwan and Vice-Chairperson of Taiwan Chinese Calligraphy Society (left picture) and Mr Chen Chun-chieh, instructor in Chinese calligraphy for over twenty years (right picture), gave impromptu demonstration in the seminar.